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آ.اس
پیراهن کاسیاس فروخته شد

ورزشی چهار شنبه 27 خرداد 1394وطن امروز  شماره 1626 

شروع ناباورانه ایران 
در راه جام جهانی روسیه

تیم ملی فوتبال کش��ورمان در نخستین گام 
در راه رسیدن به جام جهانی 2018 روسیه، برابر 
تیم ترکمنستان با تساوی 1-1 متوقف شد.  در 
این دیدار که دیروز در حضور 10 هزار تماشاگر به 
میزبانی ترکمنستان برگزار شد، تیم ملی فوتبال 
کشورمان در همان ابتدای دیدار با گل دقیقه 4 
سردار آزمون مهاجم 19 ساله ترکمن خود، پیش 
افتاد و در ادامه می توانست به گل های بیشتری 
هم دست یابد اما موقعیت ها تبدیل به گل نشد تا 
اینکه در واپسین لحظات نیمه نخست و در وقت 
تلف شده)1+45( تیم حریف توسط »مینگازف« 
به گل تس��اوی رسید و دو تیم نیمه نخست را با 
تساوی 1-1 به رختکن رفتند. در نیمه دوم نیز 2 
تیم حملاتی را روی دروازه ها پی ریزی کردند که 
هیچ یک به گل نینجامید تا این دیدار با تقسیم 

امتیاز پایان یابد.

نقل مکان چلسی از استمفوردبریج
در صورت عملی ش��دن طرح باشگاه چلسی، 
ه��واداران ای��ن تی��م به م��دت 3 س��ال باید در 
ورزش��گاهی به غیر از اس��تمفوردبریج بازی های 
خانگی تیم محبوب ش��ان را تماشا کنند. باشگاه 
چلسی طرح نوسازی و افزایش ظرفیت بخشی از 
ورزشگاه اختصاصی خود یعنی استمفوردبردیج را 
در سر دارد. عملیات برای ایجاد تغییرات موردنظر 
حداقل 3 س��ال به طول خواهد انجامید و در این 
مدت چلس��ی بازی های خانگی اش را به احتمال 
فراوان در ورزشگاه ویمبلی یا ورزشگاه توئیکنهام 
برگ��زار خواه��د ک��رد. از ای��ن رو از ه��واداران و 
شهروندان لندنی دعوت شده  در نمایشگاهی که 
بین تاریخ 30 ژوئن تا 2 جولای )9 تا 11 تیر( در 
این ورزشگاه برگزار خواهد شد، حضور پیدا کنند 
تا با طرح  گس��ترش و نوسازی استمفوردبریج از 
نزدیک آشنا ش��وند. ورزشگاه استمفوردبریج که 
در حدود 110 س��ال خانه چلسی بوده است، در 
ح��ال حاضر 41 ه��زار و 837 نفر گنجایش دارد 
و ب��ا طرح جدید ح��دود 20 هزار نفر به ظرفیت 
این ورزش��گاه اضافه خواهد شد. این ورزشگاه به 
لحاظ گنجایش در بین ورزش��گاه های تیم های 
انگلیسی در رده نهم قرار دارد. این در حالی است 
که برخی تیم های کوچک تر ورزشگاه بزرگ تری 
نسبت به قهرمان انگلیس دارند. این پروژه که در 
حال حاضر یک طرح است در صورت عملی شدن 
بیش از 500میلیون پوند هزینه روی دست رومن 

آبراموویچ، خواهد گذاشت.

منصوریان در نفت ماندنی شد
جلس��ه مس��ؤولان باش��گاه نفت ب��ا علیرضا 
منصوری��ان برای مش��خص ش��دن وضعیت این 
سرمربی به پایان رسید. منصوریان که بر سر دو راهی 
ماندن در نفت یا پیوستن به استقلال قرار داشت، 
دیروز در نشستی با مسؤولان باشگاه نفت شرکت 
کرد تا تکلیفش را برای فصل آینده مشخص کند. 
این س��رمربی جوان در شرایطی وارد این نشست 
ش��د که مسؤولان استقلال از موافقت ضمنی اش 
برای رفتن به تیم آبی خبر داده بودند. با این حال 
 از آنجایی که وی با باش��گاه نفت ته��ران قرارداد

 3 س��اله دارد، پیوس��تنش به استقلال منوط به 
گرفتن رضایتنامه نفتی ها بود. در پایان نشس��ت 
منصوریان با مسؤولان نفت که چند ساعت به طول 
انجامید و در محل این باشگاه تهرانی برگزار شد، 
یکی از مسؤولان تیم فوتبال نفت در گفت وگویی 
از تواف��ق ب��ا منصوریان برای مان��دن در این تیم 
خب��ر داد. منصوریان نیز از اظهارنظ��ر درباره این 
نشس��ت خودداری و تاکید کرد در بیانیه ای برای 
 هواداران استقلال توضیحات لازم در این زمینه را 

خواهد داد.

»شاعر دزدی« مقابل چشم وزیر ورزش
این برای اولین بار نیست که مسؤولان کشور 
آذربایجان یکی از متعلقات ایران را به نام خودشان 
ثبت می کنند. آنها که در تلاش هستند تا به همه 
دنیا بفهمانند کشوری ریشه دار و تاریخی هستند 
هر از گاهی یکی از چیزهایی که ریش��ه در خاک 
و فرهن��گ ایران دارد را به نام خودش��ان معرفی 
و ثبت می کنند. این بار و در افتتاحیه نخس��تین 
دوره بازی ه��ای اروپایی این اتف��اق افتاد، آن هم 
مقابل چش��مان وزیر ورزش و جوانان کشورمان. 
آذربایجانی ها که میزبان ای��ن تورنمنت اروپایی 
هستند در حاشیه مراسم افتتاحیه منظومه لیلی 
و مجنون نظامی گنجوی را اجرا کردند و در پایان 
اجرای آن گفتند: »این اثری بود از شاعر بلند آوازه 
آذربایج��ان؛ نظامی گنجوی.« پی��ش از این هم 
سابقه داشته که آذربایجانی ها از این اقدامات انجام 
بدهند اما آنچه که قابل تامل است، این است که 
این بار مقابل چش��مان وزیر ورزش و جوانان این 
کار انجام ش��ده اس��ت و جالب تر اینجاس��ت که 
محمود گودرزی مراسم را ترک نکرده است! پس 
از این اتفاق احمدی، معاون فرهنگی وزیر ورزش 
و جوانان درباره حرکت انجام ش��ده حرف زد اما 
هرگز نگفت که چرا وزیر ورزش در این مراس��م 
هیچ اعتراضی نک��رد. احمدی تنها به این جمله 
بسنده کرده که باید آذربایجانی ها را با یک واقعیت 
بزرگ روبه رو کنیم؛ واقعیتی به نام ایران فرهنگی.

کشتی که روزگاری ورزش 
پهلوان ها بود!

علی فیض: س��الن غرق در جمعیت بود چرا که 
قرار بود پر افتخارترین کش��تی گیر ایران به نام 
حمید سوریان به روی تشک برود. گوینده سالن 
نیز برخلاف عرف معمول بارها نام س��وریان را 
با ش��ور و حرارت صدا زد و اینکه قرار اس��ت در 
نخس��تین مصاف خود رو در روی عبدالمحمد 
پاپی به روی تش��ک برود. هر بار با آورده شدن 
نامش بسیاری به احترامش از جا بلند می شدند 
و به تش��ویق او می پرداختند. س��وریان هم به 
س��الن گرم آمده و در حال تمرین با 2 دوست 
خود یعنی بیابانگرد و عبدولی است. همه چیز 
مهیای یک نبرد جذاب است جایی که قرار است 
اسطوره کشتی ایران برای نخستین بار در یک 
رقابت انتخابی و حساس برای ورود به تیم ملی 
و احترام به قانونمداری به مصاف هموطن دیگر 
خود ب��رود چرا که حتما دانس��ته که حریفش 
نیز درس��ت به اندازه او ح��ق دارد برای ورود به 
تیم ملی بجنگد هر چند که فاصله میان آنها زیاد 
باش��د. اما چه س��ود در آن طرف گویا این شور 
و اش��تیاق دیده نمی ش��ود و در حالی که همه 
حضور او را بر روی تش��ک تجسم می کنند و به 
آن دلخوش هستند، اس��طوره خیالات دیگری 
در س��ر دارد و اصلا بنا نیس��ت به روی تش��ک 
بیاید. همانطور هم ش��د و اسطوره به یکباره به 
 همراه برادرش و بدون اینکه کسی را از قصدش 
با خبر کند، دقایقی قبل از مس��ابقه اش س��الن 
را ترک کرد تا حاضران در س��الن و تماشاگران 
تلویزیونی با خیال خود خوش باش��ند. گوینده 
سالن طبق عرف سه مرتبه نام او را برای حضور 
بر روی تشک اعلام کرد اما او نیامد که نیامد تا 
ثاب��ت کند در خیال خود بزرگ تر از این اس��ت 
که بخواهد ب��رای حضور در تیم مل��ی از کانال 
انتخابی عبور کن��د. رفت تا مردم با خیال خود 
خوش باش��ند و بدانند اسطوره فقط قرار است 
برایشان در مسابقات جهانی و المپیک به روی 
تشک برود! این اتفاق تلخ گذشت و مردم باز هم 
اس��طوره داشتند که به خاطر مبارزه او در سالن 
میخکوب شوند تا هنر او را ببینند. این بار نوبت 
امی��د نوروزی دیگر طلایی المپیک لندن بود تا 
با حضور بر روی تش��ک نش��ان دهد اهل عمل 
است و شانه از زیر بار مسؤولیت خالی نمی کند. 
امی��د آمد تا به م��ردم احترام بگذارد و نش��ان 
دهد می تواند با شکس��ت حریفانش به تیم ملی 
برس��د، تا ثابت کند اگر در س��الیان گذش��ته 
پ��ای ثابت تیم ملی بوده به لط��ف هنرش بوده 
و نه نورچش��م بودن! اما در این کشتی زیدوند 
 4 بر صفر پیش افتاد و بهت و حیرت س��الن را 
در برگرفت. نوروزی در ادامه به اجرای فن ناقص 
پرداخت که داوران به او امتیازی ندادند اما او و 
مربیانش معتقد بودند فن را ناقص اجرا کرده و 
بای��د حداقل 2 امتیاز به او بدهند. فیلم بازبینی 
شد اما داوران بر تصمیم خود مصمم تر شدند و 
به خاطر اینکه اعتراض نوروزی رد شد یک امتیاز 
دیگر به حریف او دادند. نوروزی جنگید، جنگی 
که با چاشنی عصبانیت همراه بود اما نتوانست 
امتیازی دش��ت و فاصل��ه اش را با زیدوند جوان 
ک��م کند. در نهای��ت 20 ثانیه مان��ده به پایان 
مبارزه اعتراض ها باز به اوج خود رسید و این بار 
نوروزی تشک را ترک کرد و با لگدی بر تابلوی 
تبلیغاتی آنها را شکست و از سکو پایین رفت اما 
این پایان کار نب��ود. در هنگام ورود به رختکن 
گویی ک��ه جرقه ای در امید زده ش��ده باش��د 
دوبن��ده اش را درآورد و با چوب به س��متی که 
رئیس فدراسیون و داور مسابقه حضور داشتند 
حمله ور ش��د اما جمعیت حاضر در کنار تشک 
جلوی او را گرفتند. کسی نفهمید امید چه کسی 
را می خواست با چوب نوازش کند. این اتفاق ها 
افتاد تا لکه سیاهی برسفیدی این رقابت ها باشد 
و همه چیز تحت الشعاع این دو اتفاق قرار گیرد. 
البته باید حرف این کش��تی گیران را نیز شنید 
ش��اید آنها نیز دلایلی برای این کار خود داشته 
باشند. نباید بدون شنیدن حرف و با تصمیمی 
احساس��ی کاری ک��رد این دو مهره ارزش��مند 
کشتی ایران که س��ال ها برای خوشحال کردن 
م��ردم و اهتزاز پرچم ایران زحمت کش��یده اند 
بسوزند چرا که آنها نیز ممکن است اشتباه کنند 
و حتما دلایلی ب��رای این کار خود ارائه خواهند 
کرد که البته هر اشتباهی، تبعاتی هم به دنبال 
دارد. حال فدراس��یون کشتی بر س��ر دوراهی 
بس��یار مهمی قرار گرفته اینکه ب��رای نهادینه 
ک��ردن قانونمندی و عدالت مداری در کش��تی 
چشم بر روی نام قهرمانان بزرگی چون سوریان 
و نوروزی برای حضور در مسابقات جهانی ببندد 
یا اینکه با ماده و تبصره، ش��رایط را برای دادن 
شانس مجدد به آنها مهیا کند. باید منتظر ماند 
و دید فدراس��یون کشتی چه تصمیمی در این 
کارزار خواه��د گرفت که البته در تصمیم اولیه 
فدراس��یون کشتی اعلام ش��ده غایبان انتخابی 

جایی در تیم ملی نخواهند داشت.

یادداشت اخبار

گروه ورزش�ی: نح��وه حمایت اسپانس��ر تیم ملی 
فوتب��ال زمانی به »صدقه پیامکی« معروف بود اما 
یکی از اقدامات این ش��رکت پا را از این هم فراتر 
گذاشته است. تیم ملی فوتبال برای حضور در جام 
جهانی 2014 برزیل آماده می ش��د و در آن روزها 
بشدت به حمایت همه جانبه نیاز داشت. نیازهای 
تیم مل��ی هم معنوی بود و هم مال��ی اما هواداری 
و حمای��ت معنوی بدون مایه فطی��ر بود و تا پول 
به حس��اب تیم ملی ریخته نمی شد، هر حمایتی 
بی اثر بود. در نتیجه مسؤولان فدراسیون فوتبال به 
فکر جذب اسپانسر برای تیم ملی افتادند و اینگونه 
شد که ش��رکت »فناپ« حمایت مالی تیم ملی را 
برعهده گرفت. این شرکت که به یکی از بانک های 
خصوصی کش��ور وابس��ته بود، از هم��ان روزهای 
نخست عقد قرارداد با فدراسیون فوتبال، طرح ها و 
برنامه هایی را پیاده کرد تا به نوعی بتواند بخشی از 
هزینه های تیم ملی را تامین کند. حمایت پیامکی 
از تیم ملی فوتبال، یکی از راه هایی بود که هرچند 
درآمد نسبتا خوبی را به جیب تیم ملی و این شرکت 
واریز کرد اما با انتقادهایی هم روبه رو بود؛ انتقاد از 
نحوه حمایت از تیم ملی به خاطر این طرح شدت 
گرفت تا جایی که رس��انه ها نام »صدقه پیامکی« 
را ب��رای این طرح برگزیدند. این پایان ماجرا نبود، 
ش��رکت حامی تیم ملی پس از آنک��ه تیم ملی به 
جام جهانی صعود کرد و چندین اردوی تدارکاتی 
برگ��زار کرد، در برنامه ای تلویزیونی – تبلیغاتی از 
تولید فیلم مستند تیم ملی خبر داد و به هواداران 
فوتب��ال ایران نوید داد ک��ه در آن فیلم می توانند 
پش��ت صحنه آماده سازی تیم ملی برای حضور در 
جام جهانی، اردوها و بازی های حساس تیم ملی را 
تماشا کنند. در یکی از برنامه های تلویزیونی متعدد 
این ش��رکت حتی کارلوس ک��ی روش هم حضور 
داش��ت. در آن برنامه سرمربی پرتغالی تیم ملی در 
نقش یک بازیگر ش��وهای تبلیغاتی از فیلم تولید 
ش��ده تعریف و مردم را ب��ه خرید دی وی دی آن 
تش��ویق کرد. ش��اید به ظاهر انجام چنین کاری 
بس��یار خوب و پس��ندیده تلقی شود و گفته شود 
ک��ه این هم راهی برای درآمدزایی اس��ت و از این 
منظر نشود به شرکت حامی تیم ملی و فدراسیون 
فوتبال خرده گرفت اما وقتی مساله کمی پیچیده 
می ش��ود، نظرها تغییر می کنند.  قیمت هر حلقه 
DVD این ش��رکت 5000 تومان تعیین ش��ده 
بود و هواداران ب��رای خرید آنها تنها کافی بود به 
ش��ماره ای که از س��وی فناپ اعلام شده، پیامک 

بزنند. در صورت ارس��ال پیامک به آن شماره، در 
جواب آدرس متقاضی خواس��ته می شد و پس از 
دریافت مبلغ به صورت اینترنتی اعلام می شد در 
اس��رع وقت این فیلم به دس��ت خریدار می رسد؛ 
»اس��رع وقتی« که برای خیل��ی از خریداران هرگز 
نرسید! دور از ذهن نیس��ت که تعداد بیشماری از 
هواداران تیم ملی فوتبال برای حمایت از تیم یا صرفا 
به دلیل علاقه به فوتبال ایران برای خرید این فیلم 
اقدام کرده باشند. سوای هزینه پیامک های ارسالی، 
تجمیع پول های پرداخت ش��ده از سوی خریداران 
ب��رای دریافت فیل��م آن هم به م��دت چندین ماه 
قطعا درآمد هنگفتی برای ش��رکت حامی تیم ملی 
رقم زده است. مدیران یک بانک که فناپ نیز یکی 
از ش��رکت های زیرمجموعه اش است، چه هدفی از 
ورود به فوتبال داشتند؟ حمایت از تیم ملی یا کسب 
ش��هرت و درآمد؟ آنها قطعا به هدف دوم رسیده اند 
ام��ا هدف اول چ��ه؟ تیم مل��ی در جام های جهانی 
1998 و 200۶ چنین مشکلی نداشت و دست کم 
با مش��کل کمتری روبه رو بود. آن زمان فدراسیون 
فوتبال با 2 شرکت بزرگ قرارداد همکاری بسته بود 
و تیم ملی تکلیف خود را می دانست. حتی اسپانسر 
لباس تیم ملی بدون هیچ مش��کلی کارش را انجام 
می داد و اعضای تیم هم دغدغه ای نداش��تند. کار و 

ب��ار تیم ملی در جام جهانی اخی��ر به قدری در هم 
پیچیده بود که کادر فنی و بازیکنان حتی به کیفیت 
لباس تیم هم اعتراض داشتند! اسپانسر تیم ملی هم 
در چنین اوضاعی در فکر طراحی یک مس��ابقه یا 
طرح پیامکی تازه بود تا مردم را با آن سرگرم کند. 
در دورانی که تبلیغات و اسپانسرینگ در دنیا امری 
متداول و معمول است و شیوه های نوینی برای این 
کار وجود دارد، آیا چنین برخوردی و اجرای چنین 
برنامه هایی در شأن فوتبال ایران است؟ آیا نمی شود 
مانند تمام تیم های معتبر جهان اسپانسر مناسبی 
برای تیم مل��ی یافت و کاملا حرف��ه ای و اصولی و 
بر مبنای اس��تانداردهای جهانی به همکاری با آن 
پرداخت؟ ضعف از فدراسیون فوتبال ایران است که 
نمی تواند از ظرفیت بالای فوتبال درس��ت استفاده 
کند و پای ش��رکت های بزرگ داخلی و خارجی را 
ب��ه آن باز کند، یا فوتبال در ای��ران طرفدار زیادی 
ندارد که شرکت های بزرگ برای ورود به آن ترغیب 
ش��وند؟ جواب دادن به این س��وال چقدر می تواند 

سخت باشد؟
کمیته بازاریابی فدراسیون جواب دهد ■

در ای��ن بین ش��اید نق��ش کمیت��ه بازاریابی 
فدراسیون فوتبال پررنگ تر از بقیه باشد اما متاسفانه 
کمتر موقعی شاهد پاسخگویی این کمیته بودیم. 

به عنوان مثال زمانی که قبل از جام ملت های آسیا 
تیم ملی قصد برگ��زاری اردو در کش��ور پرتغال را 
داشت، فدراسیون اعلام کرد نمی تواند هزینه های 
ای��ن اردو را تهیه کند. از ای��ن رو کی روش با یک 
پیش��نهاد توانس��ت کار را ب��ه جلو بب��رد. یکی از 
ایرلاین ه��ای پرتغ��ال در قبال حض��ور تبلیغاتش 
 در کنار زمین تمری��ن تیم ملی فوتبال ایران مبلغ 
۶0 هزار یورو به فدراس��یون فوتبال ایران پرداخت 
کرد اما پس از اینکه اردو تمام ش��د و این خبر به 
دست رسانه ها رسید، فدراسیون فوتبال سعی کرد 
اول همه چی��ز را تکذیب کند و دس��ت آخر گفت 
از کمیته بازاریابی س��وال کنی��د! این کمیته هم 
خیلی راحت از پاس��خ طفره رفت.  به نظر می رسد 
هماهنگی لازم بین کمیته های فدراسیون فوتبال 
برقرار نیس��ت که اگر بود فدراس��یون می توانست 
همانند ادوار گذش��ته به راحت��ی درآمدزایی کند. 
تیم ملی فوتب��ال قرار بود ب��ه اردوی ترکیه برود و 
حتی کی روش برای بازدید کمپ بشیکتاش به این 
کش��ور رفت اما دست آخر به خاطر برآورده نشدن 
بودجه، این اردو جایش را به س��فر ازبکستان داد؛ 
همان سفری که کاروان تیم ملی به خاطر یک چک 
150 میلیون تومانی به مدت 3 ساعت در فرودگاه 

مهرآباد معطل بود. 

وزارت ورزش و جوان��ان ب��ا هم��کاری باش��گاه 
پرسپولیس پیش پرداخت قرارداد برانکو ایوانکوویچ را 
پرداخ��ت کرده و او صبح جمع��ه وارد تهران خواهد 
شد. به رغم انتشار اخبار متعدد و بعضا متناقض درباره 
ادامه همکاری برانکو ایوانکوویچ با باشگاه پرسپولیس، 
براساس آخرین اخبار موثق، وزارت ورزش و جوانان 
با همکاری باش��گاه پرس��پولیس براس��اس قرارداد، 
مبلغ پیش پرداخ��ت برانکو را پرداخ��ت کرده اند تا 
ایوانکوویچ صبح جمعه هفت��ه جاری به ایران بیاید. 
براین اساس با درخواست برانکو مبلغ پیش پرداخت 
ق��راردادش نزد یکی از افراد معتمد و واس��طه او در 
ته��ران به امانت گذاش��ته ش��ده و این ف��رد نیز در 
تماس با وی نسبت به وصول طلبش اعلام اطمینان 
کرده و در این راستا ایوانکوویچ با رفع دغدغه هایش 
همچنان به عنوان س��رمربی تیم فوتبال پرسپولیس 
در فصل آینده فعالیت خواهد کرد. همچنین برانکو 
ایوانکوویچ پس از حصول اطمینان از پرداخت مبلغ 
پیش پرداخت قراردادش، لیس��ت بازیکن��ان مازاد و 
درخواس��تی خود را برای باشگاه پرسپولیس ایمیل 
کرده که در این راس��تا باش��گاه نیز اقدامات اولیه را 
برای جلب نظ��ر بازیکنان درخواس��تی برانکو آغاز 
کرده اس��ت. محمدحس��ین نژادفلاح نیز همچنان 
به عن��وان قائم مقام پرس��پولیس و فرد م��ورد تایید 
وزارت ورزش و جوان��ان، مدیری��ت اداره امور اداری 
 باشگاه پرسپولیس را در اختیار دارد. انتخاب اعضای 
هیات مدیره باشگاه پرسپولیس و معرفی مدیرعامل 
این باشگاه به همراه اسپانسر مالی فصل آینده این تیم، 

قرار است همزمان با تعیین تکلیف باشگاه استقلال از 
س��وی وزارت ورزش و جوانان رس��ما اعلام شود. به 
این ترتیب تمرینات پرس��پولیس از روز ش��نبه و از 
ساعت 18:30 در ورزشگاه درفشی فر استارت خواهد 
خورد. محمدحسین نژادفلاح، قائم مقام پرسپولیس با 
اعلام این خبر گفت: هنوز مشخص نیست چه تعداد 
بازیکن در تمرین روز شنبه حضور داشته باشند. ما 
با تعدادی از بازیکنان تماس گرفته  ایم و دوباره با آنها 

تماس خواهیم گرفت که شنبه سر تمرین بیایند. 
پروین در راه بازگشت ■

اما روز گذش��ته علی پروین تایید کرد احتمال 
بازگش��تش به پرسپولیس وجود دارد. وی در رابطه 
مذاکراتش با مسؤولان وزارت ورزش برای اسپانسری 

بانک رسالت در پرسپولیس اظهار داشت: چند باری 
با مس��ؤولان وزارت ورزش از جمله آقای س��جادی 
دیدار داش��تم. به هر حال ما پیشنهادی را از سوی 
بانک رسالت برای اسپانسر شدن در پرسپولیس در 
فص��ل آینده ارائه دادیم. ب��ا این حال به نظرم هنوز 
مذاکرات ادامه دارد و شاید چند جلسه دیگر را برگزار 
کنیم. وی درباره اینکه گفته می شود عضویتش در 
هیات مدیره پرسپولیس قطعی شده، افزود: به هرحال 
این امکان وجود دارد. من همیشه در کنار پرسپولیس 
بودم و تمام تلاش��م را برای موفقیت این تیم کردم. 
این بار هم اگر قس��مت باشد در پرسپولیس هستم 
اما هنوز هیچ چیزی درباره حضور من قطعی نشده 
اس��ت.  پیشکسوت پرس��پولیس درباره دیدارش با 

افشارزاده در زمان حضورش در وزارت ورزش تصریح 
ک��رد: همان موقع که ب��ه وزارت ورزش رفته بودم، 
با افش��ارزاده ملاقات کردم. او جزو حوزه سرپرستی 
وزارت ورزش است و در انتخاب اعضای هیات مدیره 
و همچنی��ن تصمیم گیری ها تاثیرگذار اس��ت. با او 
درباره وضعیت پرسپولیس و انتخاب اسپانسر صحبت 
کردیم. وی درب��اره اینکه برخی از نقش مدیرعامل 
استقلال در تصمیمات کلان برای پرسپولیس انتقاد 
کرده اند، خاطرنشان کرد: افشارزاده رفیق 30 ساله 
من است و دلیل نمی شود صحبت های من با او باعث 
انتقاد کسی شود. البته فکر نمی کنم افشارزاده دیگر 
در استقلال بماند و در واقع همین حالا هم می توان 
گفت دیگر در استقلال نقش��ی ندارد چون باشگاه 
اس��تقلال هم مراحل پایانی قراردادش با اسپانسر را 
پشت س��ر می گذارد.  پروین درباره احتمال کمک 
هدایتی به پرس��پولیس گفت: ن��ه! هدایتی دیگر از 
پرس��پولیس و فوتبال کنار کش��یده است. او بعد از 
آن اتفاقات��ی که در واگذاری ها رخ داد، اوضاع خوبی 
ندارد. حالا بگذارید ببینیم کار به کجا می رسد سپس 
شاید هدایتی هم تصمیم دیگری گرفت. وی در پایان 
درباره نگرانی هواداران پرس��پولیس عنوان کرد: به 
هواداران این وعده را می دهم که در 7، 8 روز آینده 
همه چیز درست می شود. مس��ؤولان وزارت ورزش 
پیگیر هستند و بزودی همه چیز مشخص می شود. 
در کل من نظرم روی اتفاقاتی که افتاده، مثبت است 
چون سجادی و خادم کارها را پیش می برند و خیلی 

تلاش می کنند. 

فدراسیون فوتبال از روش کاری اسپانسر خود خبر دارد؟

سودجویی به اسم تیم ملی

بعد از تأمین بودجه برای حفظ سرمربی کروات پرسپولیس

برانکو جمعه در تهران


